
Protokół

z  posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, które odbyło się w dniu
26 kwietnia  2023 roku 

o godzinie 800  - objazd placówek oświatowych.
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Ad.1.Sprawy regulaminowe.

I Obecność na posiedzeniu:
stan Komisji - 7 radnych
obecnych - 7 radnych
nieobecnych                - 0
oraz zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

II Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski.

III Harmonogram objazdu:

800- 845 - Szkoła Podstawowa Pluskowęsy.

900- 945 - Wiejskie Stowarzyszenie Edukacyjno-Kulturalne”TRIO” Mlewo.

1000 1100 - Szkoła Podstawowa Wielkie Rychnowo.
1115- 1200 - Szkoła Podstawowa Wielka Łąka.

1215- 1330 - Szkoła Podstawowa Kowalewo Pomorskie.

1340          - Przedszkole Publiczne Kowalewo Pomorskie.
                                                           
IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia.

Przewodniczący Komisji  Jerzy Koralewski  – o  godzinie  800  w budynku SP w Pluskowęsach
otworzył posiedzenie Komisji i  po powitaniu Radnych i zaproszonych gości stwierdził  kworum
pozwalające na podejmowanie decyzji.
Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia  wraz  z  Burmistrzem Miasta  Jackiem Żurawskim,
Sekretarz  Gminy  Moniką  Piróg,  pracownikami  UM  i  przy  udziale  Radnych  Rady  Miejskiej
i Sołtysów z obwodu danej szkoły, Prezydium Rady Rodziców oraz Młodzieżowych Radnych Rady
Miejskiej  odwiedziła  placówki  oświatowe.  Najważniejszym dokumentem dla  Komisji  Oświaty,
Kultury, Sportu i Zdrowia jest przyjęta Strategia Rozwoju Oświaty na lata 2019-2023. 
Na wyjazdowe   posiedzenie  Komisji  do  placówek  oświatowych  został  przygotowany  materiał
w zakresie  realizacji ustalonych zadań i przyjętych na kadencję Rady Miejskiej placówek wraz
z  uzyskaniem  pełniejszego  obrazu  potrzeb  dotyczących  inwestycji,
remontów i realizacji budżetu za 2022 rok. 
Zapotrzebowanie  placówek  oświatowych  w  zakresie  infrastruktury,  wyposażenia,  pomocy
dydaktycznych  na  lata  2019  –  2023  zostało  ujęte  w  uchwale  nr  X/83/19  Rady  Miejskiej
w Kowalewie Pomorskim z dnia 26 września 2019 r. w sprawie zatwierdzenia Strategii rozwoju
oświaty na terenie gminy Kowalewo Pomorskie na lata 2019-2023.  Zapotrzebowanie opracowano
na  podstawie danych  pozyskanych  podczas  objazdu  szkół  i  placówek  oświatowych  w  dniu
29 kwietnia 2019 r. oraz na podstawie danych przekazanych przez dyrektorów szkół i placówek
oświatowych. Materiał stanowi załącznik do protokołu.

Zapotrzebowanie  szkół  i  placówek  oświatowych  zgłoszone  podczas  objazdu  szkół  w  dniu
26 kwietnia 2023 r.:
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1. Szkoła Podstawowa im. Wojska Polskiego w Pluskowęsach:
• Naprawa nawierzchni trawiastej.
• Bieżnia lekkoatletyczna – dokumentacja jest przygotowana, kosztorys jest już nieaktualny.
• Doposażenie placu zabaw (ławeczki, naprawa dotychczasowego doposażenia) – planowane 

otwarcie placu zabaw również w godzinach popołudniowych.
• Postawienie ławeczek na terenie wokół szkoły.

Sołtys  Sołectwa  Małgorzata  Kawula –  poinformowała,  że  Rada  Sołecka  wspiera  finansowo
szkołę, przekazuje środki pieniężne z budżetu sołeckiego. 

Dyrektor Szkoły Renata Kałuża – podziękowała Radą Sołeckim za wsparcie finansowe, które
przeznaczane jest na pomoce dydaktyczne. Dodała, że pomocy udziela również Rada Rodziców
oraz  OSP Pluskowęsy,  które  w  lato  wyremontowało  z  własnych  środków  salę  gimnastyczną,
pomagają również w zawieszaniu piłkochwytów. 

2. Szkoła Podstawowa w Mlewie:
• Wyrównanie i utwardzenie wjazdu do szkoły.

3. Szkoła Podstawowa im. Janusza Korczaka w Wielkim Rychnowie
• Wykonanie zaleceń wskazanych w ekspertyzie technicznej w zakresie dostosowania 

budynku szkoły do wymagań przeciwpożarowych.
•  Malowanie sali gimnastycznej i sufitu wraz z montażem dodatkowego oświetlenia.
•  Zakup szafek dla uczniów.
•  Modernizacja toalet.
•  Doposażenie placu zabaw w dodatkowe urządzenia.
•  Wymiana drzwi wewnętrznych w salach lekcyjnych budynku szkoły.
•  Montaż kamer wewnętrznych i zewnętrznych monitorujących korytarze.

Radny Piotr Sęk – zgłosił potrzebę dokończenia modernizacji boiska za szkołą oraz wykonanie
parkingu dla  samochodów i  zatoczki  dla  autobusu przy nieruchomości  jednego z  mieszkańców
mieszkających naprzeciwko szkoły (zaoranie drogi przez mieszkańca – wytyczenie przez geodetę
gdzie powinna być droga, a gdzie nieruchomość mieszkańca).

Sołtys Sołectwa Wielkie Rychnowo Zdzisław Czarnomski – poinformował o słabym zasilaniu
energetycznym w szkole w Wielkim Rychnowie. 

4. Szkoła Podstawowa im. Ireny Sendlerowej w Wielkiej Łące:
Brak przedstawienia potrzeb.

5. Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Kowalewie Pomorskim:
• Modernizacja i rozbudowa monitoringu.
• Przeniesienie bramy wjazdowej.
• Kontynuacja wymiany oświetlenia na oświetlenie LED.
• Budowa łącznika między szkołą a pływalnią.
• Wygospodarowanie pomieszczenia na salę sensoryczną.

6. Przedszkole Publiczne w Kowalewie Pomorskim:
• Malowanie pomieszczeń.
• Pomoce dydaktyczne.



• Pokój nauczycielski.
• Rozbudowa placu zabaw.

Dyrektorzy  Szkół  podzielili  się  również  swoimi  spostrzeżeniami,  przedstawili  zadania  jakie
wykonuje  szkoła,  by  poprawić  warunki  funkcjonowania  szkoły  oraz  warunki  nauczania.
Przedstawiono  działania  jakie  zostały  podjęte  wśród  uczniów  po  otrzymaniu  wyników
egzaminacyjnych  klas  ósmych  za  rok  2021  –  2022.  Wyjaśniono  jakie  zajęcia  dodatkowe  są
prowadzone dla uczniów, w celu poprawy nauki. Przedstawiono również funkcjonowanie świetlic
w szkołach, oraz jaka grupa uczniów korzysta z obiadów.

Przewodniczący Komisji Jerzy Koralewski – po zrealizowaniu harmonogramu objazdu placówek
oświatowych dziękując wszystkim za udział o godz. 1435 zamknął posiedzenie Komisji.
Protokół zawiera 3 kolejno ponumerowane strony.

Protokołowała:
M. Chądzyńska
                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
                                                                                                          OŚWIATY, KULTURY, SPORTU 
                                                                                                                             I ZDROWIA
                                                                                                                        /-/ Jerzy Koralewski
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